
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 27. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 627

I svar på SUU alm. del – spørgsmål 212 (folketingsåret 2014-15, 2. samling) oplyste da-

værende sundheds- og ældreminister, at et vævscenter, som ikke samtidigt er involveret i

behandling med assisteret reproduktion, vil kunne formidle donoræg-produkter mod beta-

ling af et rimeligt vederlag. Kan ministeren bekræfte, at prisen for donoræg-produkter hos

de klinikker, der i dag har tilladelse til udtagning, opbevaring og brug af donoræg er varia-

bel, hvorved køberen af et donoræg-produkt gives et incitament til at forholde sig til pris

og kvalitet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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